

ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီပန်ထီးယူ နယ်စပ်ဒေသတိုင်းရင်းသားလူငယ်များ ဖွံ့ဖြိုးရေးသင်တန်းကျောင်း(ဘောလခဲ)တွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် တွေ့ဆုံ



ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီပန်ထီးယူ ဘောလခဲမြို့နယ်ရှိ နယ်စပ်ဒေသတိုင်းရင်းသားလူငယ်များ ဖွံ့ဖြိုးရေးသင်တန်းကျောင်း(ဘောလခဲ)တွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် တွေ့ဆုံစဉ်။

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၁၃

ကယားပြည်နယ် လှိုင်ကော်မြို့၌ ရောက်ရှိနေသည့် အမျိုးသားခရီးသွားလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဗဟိုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီပန်ထီးယူသည် ကယားပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးအယ်လ်ဖောင်းရှိ၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဝိုလ်ချုပ်မြင့်နွယ်၊ ဝိုလ်ချုပ်သန်းထွဋ်နှင့် ဦးတင်မြင့်၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ဘောလခဲမြို့နယ်ရှိ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပညာရေးနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန နယ်စပ်ဒေသတိုင်းရင်းသားလူငယ်များ

ဖွံ့ဖြိုးရေးသင်တန်းကျောင်း (ဘောလခဲ)သို့ ရောက်ရှိကြသည်။ ဒုတိယသမ္မတအား သင်တန်းကျောင်းခန်းမ၌ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးသောင်းထိုက်က သင်တန်းကျောင်းဆိုင်ရာအချက်အလက်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။ တင်ပြချက်များအပေါ် ဒုတိယသမ္မတက နယ်စပ်ဒေသတိုင်းရင်းသားလူငယ်များဖွံ့ဖြိုးရေးသင်တန်းကျောင်းများကို တည်ထောင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့သည့် ရည်ရွယ်ချက်များ အောင်မြင်အောင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအနေဖြင့်

ပညာကို ကြိုးစားသင်ယူကြရန် မှာကြားသည်။ ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတက ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် ကျောင်းဝတ်စုံ၊ ဗလာစာအုပ်နှင့် စားသောက်ဖွယ်ရာများကိုလည်းကောင်း၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က ထောက်ပံ့ငွေများကို လည်းကောင်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဝိုလ်ချုပ်သန်းထွဋ်က ဝန်ထမ်းများအတွက် ထောက်ပံ့ငွေများကို လည်းကောင်း ပေးအပ်ကြပြီး ကျောင်းသားအိမ်ဆောင်အား ကြည့်ရှုသည်။
စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ *

ထန်းတပင်မြို့နယ်နှင့် လှည်းကူးမြို့နယ်တို့တွင် ပြုလုပ်မည့် စက်မှုဥယျာဉ်မြို့တော်စီမံကိန်းများ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်အတည်ပြု

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၁၃
ယမန်နေ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပခဲ့သည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် နဝမပုံမှန်အစည်းအဝေး (၁၅)ရက်မြောက်နေ့တွင် ထန်းတပင်မြို့နယ်နှင့် လှည်းကူးမြို့နယ်တို့၌ ပြုလုပ်မည့် စက်မှုဥယျာဉ်မြို့တော်စီမံကိန်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်၏

အဆုံးအဖြတ်ရယူခဲ့ရာ ကန့်ကွက်သူမရှိ အတည်ပြုခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ စက်မှုဥယျာဉ်မြို့တော် စီမံကိန်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၏ ဆွေးနွေးခဲ့မှုအပေါ် ကရင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာဝန်ကြီး နော်ပန်းသဉ္ဇာမျိုးက ပြန်လည်ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့ပြီး လွှတ်တော်၏

အဆုံးအဖြတ်ရယူရာ ကန့်ကွက်သူမရှိအတွက် အတည်ပြုကြောင်း လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌက ကြေညာခဲ့သည်။ ကရင်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးရေးရာဝန်ကြီးက စက်မှုဥယျာဉ်မြို့တော် စီမံကိန်းများနှင့် ပတ်သက်၍ ဇွန် ၂၅ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ *

မြေးမုံ ယနေ့ ဖတ်စရာ

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းတွင် နိုင်ငံခြားသားများ ပါဝင်လာခြင်းကြောင့် အစုရှယ်ယာများ ဈေးတက်နိုင်
စာမျက်နှာ » ၄

တရုတ်-မြန်မာစီးပွားရေးစင်္ကြံနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဒေသတွင်း မဟာဗျူဟာတန်ဖိုးအလှည့်အပြောင်းဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပ
စာမျက်နှာ » ၅

09 682 682 682
info@mtb-bank.com
www.mmtourismbank.com
MyanmaTourismBank

မြန်မာ့ခရီးသွားဘဏ်
MTB
မြန်မာ့ခရီးသွားဘဏ်
MYANMA TOURISM BANK

“သင့်အနာဂတ်ဖန်တီးဖို့ MTB နဲ့လက်တွဲဖို့”

တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ညီညွတ်ညွတ် လုပ်ကြံဖို့တော့လိုတယ်

လွတ်လပ်ပြီးတဲ့ ပမာပြည်မှာ တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ညီညွတ်ညွတ် လုပ်ကြံဖို့တော့လိုတယ်။ ဒီလိုမှ မဟုတ်ရင် လွတ်လပ်တဲ့ ပမာပြည်ဟာ လွတ်လပ်ရေးအရသာကို ကျပ်ပြည့်တင်းပြည့် ခံစားရမှာမဟုတ်ဘူး။

(၁၉၄၇ ခုနှစ် မတ်လအတွင်း ရေဒီယိုမှ ထုတ်လွှင့်ခဲ့သော ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းပြောကြားခဲ့သည့် မိန့်ခွန်းမှ ကောက်နုတ်ချက်)



ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူ သံလွင်တံတား(ဖားဆောင်း) ကြံ့ခိုင်မှုအခြေအနေကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ်။

*** ရှေ့မှ**
အဆိုပါသင်တန်းကျောင်းကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် စတင် ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး ယခုနှစ်တွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၁၈၅ ဦးအား ပညာသင်ကြားပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတနှင့်အဖွဲ့သည် ဖားဆောင်း-မယ်စွဲလမ်းမိုင်တိုင်အမှတ်(၁၁၈)ရှိ View Point သို့ ရောက်ရှိပြီး Ardent Alliance ကုမ္ပဏီကဆောင်ရွက်မည့် သဘာဝအခြေပြု ကနူးကယက်လှေစီးခရီးသွားအပန်းဖြေစခန်းဆောင်ရွက်မည့်နေရာအား ကြည့်ရှုသည်။

ရှင်းလင်းတင်ပြ
ယင်းနောက် သံလွင်တံတား(ဖားဆောင်း)သို့ ရောက်ရှိရာ ရေအရင်းအမြစ်နှင့် မြစ်ချောင်းများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ခေတ္တညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးဝင်းလှိုင်က တံတားအထက်နှင့် တံတားအောက်ပိုင်း ရေလမ်းကြောင်း ထိန်းသိမ်းထားရှိမှုအခြေအနေများကို လည်းကောင်း၊ တံတားဦးစီးဌာနညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးရွှေလေးက တံတားစတင်တည်ဆောက်သည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်မှစတင်ပြီး ယနေ့အချိန်ထိ တံတားအောက်ကြမ်းပြင်တွင် မြစ်ရေတိုက်စားမှုမရှိသည့် အခြေအနေနှင့် မြစ်ကြမ်းပြင် နန်းမြေမြင့်တက်လာမှုအခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတသည် တံတားကြံ့ခိုင်မှု အခြေအနေကို ကြည့်ရှုပြီး မြစ်ကမ်းပါးရေတိုက်စားမှု

မရှိစေရေးအတွက် ကမ်းထိန်းနံရံအား ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားရန်မှာကြားသည်။

နှစ်စဉ်ကုန်သွယ်မှုပမာဏ တိုးတက်
ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတသည် မယ်စွဲကုန်သွယ်ရေးစခန်းသို့ ရောက်ရှိရာ ကုန်သွယ်ရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးအောင်သူရက မယ်စွဲကုန်သွယ်ရေးစခန်း၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

မယ်စွဲကုန်သွယ်ရေးစခန်းကို ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် စတင် ဖွင့်လှစ်ခဲ့ပြီး နှစ်စဉ်ကုန်သွယ်မှုပမာဏ တိုးတက်ခဲ့ရာ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ခုနှစ် ဇွန်လကုန်အထိ ကုန်သွယ်မှုတန်ဖိုးမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၂၉၉ သန်းရှိကြောင်း သိရသည်။

ကြည့်ရှု
ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတသည် မယ်စွဲမြို့ မြန်မာ-ထိုင်းနှစ်နိုင်ငံနယ်စပ် BP -13 သို့ ရောက်ရှိပြီး နယ်စပ်စစ်ဆေးရေးစခန်းတည်ဆောက်မည့်နေရာအား ကြည့်ရှုရာ တာဝန်ရှိသူများက ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

တင်ပြချက်များအပေါ် ဒုတိယသမ္မတက နယ်စပ်စစ်ဆေးရေးစခန်း တည်ဆောက်ရာတွင် လိုအပ်သည့် မြေထိန်းနံရံတည်ဆောက်ရေးနှင့် သောက်သုံးရေရရှိရေး တို့ကိုပါ ထည့်သွင်းစဉ်းစားဆောင်ရွက်ရန်၊ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများ စံချိန်စံညွှန်းပြည့်မီစေရေးနှင့် သတ်မှတ်

ချိန်ကာလအတွင်း ပြီးစီးအောင်ဆောင်ရွက်သွားရန် မှာကြားသည်။

ယင်းနောက် ဒုတိယသမ္မတသည် မယ်စွဲမြို့နယ် ပြည်သူ့ဆေးရုံသို့ ရောက်ရှိပြီး လူနာများအား ထောက်ပံ့ငွေများပေးအပ်ကာ ဆေးရုံအဆောက်အအုံသစ်

တည်ဆောက်နေမှုကို ကြည့်ရှုသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယသမ္မတသည် မယ်စွဲမြို့မှ မော်တော်ယာဉ်များဖြင့် ပြန်လည်ထွက်ခွာခဲ့ကြရာ ညနေပိုင်းတွင် လွိုင်ကော်မြို့သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိကြသည်။

သတင်းစဉ်



ဒုတိယသမ္မတ ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူ မယ်စွဲမြို့ ပြည်သူ့ဆေးရုံတွင် ဆေးဝါးကုသမှုမံ့ယူနေသည့်လူနာများအား ထောက်ပံ့ငွေများပေးအပ်ပြီး အားပေးစကားပြောကြားစဉ်။

*** ထန်းတပင်မြို့နယ်မှ**
စီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်မှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် Media Corner ၌ လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးလင်းနိုင်မြင့်နှင့် လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များအား ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့ပြီး ဇူလိုင် ၃ ရက်တွင် ကျင်းပသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်အစည်းအဝေးတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့က ပေးပို့

သော ထန်းတပင်မြို့နယ်နှင့် လှည်းကူးမြို့နယ်များတွင် စက်မှုဥယျာဉ်မြို့တော် စီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်မှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်သို့ ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ ဇူလိုင် ၉ ရက်တွင်ကျင်းပသော ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် အစည်းအဝေးတွင် ထန်းတပင်မြို့နယ်၌ ပြုလုပ်မည့် စက်မှုဥယျာဉ်မြို့တော် စီမံကိန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်

၁၁ ဦးက ဆွေးနွေးခဲ့ပြီး ဇူလိုင် ၁၀ ရက်တွင် ကျင်းပသော လွှတ်တော်အစည်းအဝေးတွင် လှည်းကူးမြို့နယ်၌ ပြုလုပ်မည့် စက်မှုဥယျာဉ်မြို့တော် စီမံကိန်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ငါးဦးက ဆွေးနွေးခဲ့ကြကာ ဒုတိယအကြိမ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် နှစ်ပတ်ပတ်အစည်းအဝေး နှစ်ပတ်ပတ် ဖြစ်သည့် ဇူလိုင် ၃ ရက်တွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ကိုယ်စား ကရင်တိုင်းရင်း

သားလူမျိုးရေးရာဝန်ကြီးက စက်မှုဥယျာဉ်မြို့တော် စီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေး အဆိုကိုတင်သွင်းခဲ့ရာ ဇူလိုင် ၁၂ ရက်တွင် ကျင်းပပြုလုပ်သော ဒုတိယအကြိမ် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော် နှစ်ပတ်ပတ်အစည်းအဝေး (၁၅)ရက်မြောက်နေ့တွင် တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်က သဘောတူအတည်ပြုခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

သတင်းစဉ်

တစ်ဦးတစ်ပင် စိုက်စေချင် အစဉ်လှပ ပြည်ကြွယ်ဝ

တစ်ပင်မှသည် တစ်တောဆီ စီရိစိုက်ပျိုး ပြည့်တန်ဖိုး

အားကစား၊ အနုပညာ

တိုက်စစ်မှူး ဂရစ်ဇ်မန်းအား ဘာစီလိုနာအသင်း စာချုပ်ချုပ်ဆိုခေါ်ယူ

စပိန်လာလီဂါကလပ် ဘာစီလိုနာအသင်းဟာ အက်သလက်တီကိုမက်ဒရစ်အသင်းရဲ့ တိုက်စစ်မှူး ဂရစ်ဇ်မန်းကို စာချုပ်ချုပ်ဆိုခေါ်ယူလိုက်ပြီး ပြောင်းရွှေ့ကြေးပေါင် ၁၀၇ သန်း (ယူရို သန်း ၁၂၀)နဲ့ ခေါ်ယူစာချုပ်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

တိုက်စစ်မှူး ဂရစ်ဇ်မန်းဟာ အခုလိုစာချုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့တာကြောင့် တိုက်စစ်မှူး နေမာ၊ တိုက်စစ်မှူး အမ်ဘတ်ပီ၊ တိုက်စစ်မှူး ကော်တင်ဟို၊ တိုက်စစ်မှူး ဂျာအိုဖီးလစ်နဲ့ တိုက်စစ်မှူး ဒမ်ဘီလီတို့ပြီးတဲ့နောက်မှာ ကမ္ဘာ့မြောက်ဦးမြောက်ဈေးအကြီးဆုံးကစားသမားလည်းဖြစ် လာခဲ့ပါတယ်။

အက်သလက်တီကိုမက်ဒရစ်အသင်းကတော့ ယခုလအစောပိုင်းက ဘင်ဇီကာအသင်းမှ ပေါ်တူဂီကြယ်ပွင့် ဖီးလစ်ကို ပြောင်းရွှေ့ကြေးပေါင် ၁၂၆ သန်းနဲ့ ခေါ်ယူခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဘာစီလိုနာအသင်းကတော့ ဒီဂျော့၊ နီတို၊ အီမာဆင်တို့ကို ခေါ်ယူထားပြီးဖြစ်ပါတယ်။



ဝင်ဘယ်ဒန်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲ နောက်ဆုံးဗိုလ်လုပွဲတွင် ရော်ဂျာဖက်ဒဲရားနဲ့ ဂျိုကိုဗစ်တွေ့ဆုံနေ

ဝင်ဘယ်ဒန်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲ အမျိုးသားတစ်ဦး ချင်း နောက်ဆုံးဗိုလ်လုပွဲ၌ ရော်ဂျာဖက် ဒဲရားနဲ့ ဂျိုကိုဗစ်တို့ ထိပ်တိုက်တွေ့ဆုံ နေပါတယ်။

ရော်ဂျာဖက်ဒဲရားဟာ ဆီမီးဖိုင်နယ် အဆင့်မှာ စပိန်တင်းနစ်အကျော်အမော် ရာဖေးနာဒယ်ကို အနိုင်ရရှိခဲ့တာကြောင့် နောက်ဆုံးဗိုလ်လုပွဲကို တက်လှမ်းလာခဲ့တာ

ဖြစ်ပြီး ရာဖေးနာဒယ်ကို ၇-၆(၇-၃)၊ ၁-၆၊ ၆-၃၊ ၆-၄ နဲ့ အနိုင်ရရှိခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဆားဘီးယားတင်းနစ်အကျော်အမော် ဂျိုကိုဗစ်ကတော့ ဘောတစ်စတာအောဂတ် ကို ၆-၂၊ ၄-၆၊ ၆-၃၊ ၆-၂ နဲ့ အနိုင်ရရှိခဲ့တာ ဖြစ် ပါတယ်။

ဝင်ဘယ်ဒန်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲရဲ့ အမျိုးသမီး တစ်ဦးချင်းပွဲစဉ်မှာတော့ ဆီမီးဖိုင်နယ်

အဆင့်မှာ ဆရီနာပီလျာက စထရိုင်းကိုဗာကို ၆-၁၊ ၆-၂ နဲ့ အနိုင်ရရှိခဲ့တာဖြစ်ပြီး ဆီတိုလိုင်း နားနဲ့ ဟာလက်တိုရဲ့ပွဲစဉ်မှာတော့ ဟာလက် က စီတိုလိုင်းနားကို ၆-၁၊ ၆-၃ နဲ့ အနိုင်ရရှိခဲ့ တာဖြစ်လို့ နောက်ဆုံးဗိုလ်လုပွဲစဉ်မှာ ဆရီနာ ပီလျာနဲ့ ဟာလက်တို့ တွေ့ဆုံမှာဖြစ်ပါတယ်။

ဧွေကြယ် - ရေးသားသည်



အနုပညာ

ဟေမာန်ဆောင်းရဲ့ချစ်သံစဉ် ဇာတ်ဝင်တေးအယ်လ်ဘမ်ရဲ့စံချိန်ကို ချိုးဖျက်လိုက်တဲ့ “BTS WORLD”

တစ်ချိန်က အလွန်ကို ကျော်ကြားခဲ့တဲ့ တောင်ကိုရီးယား ဇာတ်လမ်းတွဲတစ်ခုဖြစ်တဲ့ “Winter Sonata (ဟေမာန်ဆောင်းရဲ့ချစ်သံစဉ်)” ဇာတ်လမ်းတွဲရဲ့ဇာတ်ဝင် တေးသီချင်းအယ်လ်ဘမ်ဟာ ရောင်းအားအကောင်းဆုံး သော ဇာတ်ဝင်တေးအယ်လ်ဘမ်အဖြစ် ဒေသတွင်းမှာ ၁၇ နှစ်ကြာ စံချိန်တင်ထားခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် လတ်တလောမှာတော့ “BTS” အဖွဲ့ရဲ့တေးအယ်လ်ဘမ် “BTS WORLD” ဟာ ရောင်းအားအကောင်းဆုံးသော ဇာတ်ဝင်တေးအယ်လ်ဘမ်အဖြစ် စံချိန်သစ် တင်နိုင်ခဲ့တာ

ဖြစ်ကြောင်း စွန်ပီဒေါကွန်းရဲ့ရေးသားဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။ “BTS WORLD” ဟာ တေးအယ်လ်ဘမ်ပေါင်း ငါးသိန်းရောင်းချခဲ့ရပြီးဖြစ်ကာ စံချိန်သစ်တင်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ “Winter Sonata” ဇာတ်ဝင်တေး အယ်လ်ဘမ်ကတော့ လေးသိန်းခန့်ရောင်းချခဲ့ရပြီး ၁၇ နှစ်ကြာ စံချိန်ထိန်းထားနိုင်ခဲ့ကာ လတ်တလောမှာမှ “BTS WORLD” က စံချိန်သစ် တင်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။



ဇူလိုင် ၁၂ ရက်က ဆောင်းနန်းမှာ ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ အဝတ်အစားအမှတ်တံဆိပ်တစ်ခုရဲ့အရောင်းမြှင့်တင်ရေးအခမ်းအနားကို တက်ရောက်လာခဲ့တဲ့ စူလီ၊ ပီအိုနီ၊ အာဂျေယန်း (ဝဲမှယာ)တို့ကို တွေ့ရစဉ်။

လက်ထပ်လိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း အက်ဒီရီရန် အတည်ပြု

ဗြိတိန်ပေါ့ပိုကြယ်ပွင့် အက်ဒီရီရန်က လတ်တလောမှာ သူဟာ လက်ထပ်ခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း အတည်ပြုပြောကြားခဲ့ပါတယ်။ အက်ဒီရီရန်နဲ့ ချယ်ရီဆီးဘွန်းတို့ လက်ထပ်လိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း သတင်းတွေ ပေါ်ထွက်ခဲ့တာ အတော်လေးကြာခဲ့ပြီဖြစ်ပေမယ့် ပေါ့ပိုကြယ်ပွင့်က လတ်တလောမှာမှ ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့တာဖြစ်တယ်လို့ အီးအွန်လိုင်းဒေါ့ကွန်းရဲ့ရေးသား ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

အသက် ၂၈ နှစ်အရွယ်ရှိပြီဖြစ်တဲ့ အက်ဒီရီရန်က လတ်တလောမှာ “iHeartRadio” နဲ့ ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ အင်တာဗျူးတစ်ခုမှာ တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်အကြောင်း ပြောကြားရင်းက လက်ထပ်လိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်းကိုလည်း တစ်ပါတည်း အတည်ပြုခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ အက်ဒီရီရန်က သူ့ရဲ့တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်မှာ ပါဝင်တဲ့ တေးသီချင်းတစ်ပုဒ်ဖြစ်တဲ့ “Remember My Name” ဟာ သူ့ရဲ့ဇနီးဖြစ်သူ ချယ်ရီဆီးဘွန်းကို ရည်ရွယ်ထားတာ ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့တယ်လို့ သိရပါတယ်။

မင်းသား ဆောင်းဆန်ဝန် ထောင်ဒဏ်လေးနှစ်ကျခံခဲ့ရ

တောင်ကိုရီးယားမင်းသားတစ်ဦးဖြစ်သူ ဆောင်းဆန်ဝန်ဟာ ယာဉ်မောင်းလိုင်းစင်မရှိဘဲ ယာဉ်မောင်းပြီး အရက်သောက်ကာ မောင်းခဲ့တာကြောင့် တရားရင်ဆိုင်ခဲ့ရပါတယ်။ လတ်တလော ဒုတိယအကြိမ် အယူခံအပြီးမှာ မင်းသားကို ထောင်ဒဏ်လေးနှစ် ချမှတ်ခဲ့ တာဖြစ်ကြောင်း စွန်ပီဒေါကွန်းရဲ့ ရေးသားဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

ဇူလိုင် ၁၂ ရက်မှာ ဒုတိယအကြိမ်အယူခံကို ကြားနာခဲ့တာဖြစ်ပြီး ဆိုးလ်ဗဟို ခရိုင်တရားရုံးက ဆောင်းဆန်ဝန်ကို ထောင်ဒဏ်လေးနှစ် ကျခံစေရုံရာ အမိန့်ချမှတ်ခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ပထမအကြိမ် အယူခံမှာပင် ထောင်လေးနှစ်ကျခံဖို့ရာ အမိန့်ချမှတ်ခံခဲ့ရတာဖြစ်ပြီး ဒုတိယအကြိမ် အယူခံမှာလည်း ဒီပြစ်ဒဏ်ကိုပင် ကျခံစေခဲ့တာ ဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။



အေးပြည့် - စုစည်းသည်



09 250 55558. 09 250 55559

Open New Intake (July 2019)

- ✓ ၁၀ တန်း (သို့) GCE 'O' Level... ✓ Napier University (UK) မှ... ✓ Napier University (UK) မှ Professor များ... ✓ ဩဇာတက္ကသိုလ်များတွင် Master Program... Full Scholarships...

Facebook.com/californiaunitec

Least Developed Countries - LDCs စော့ကိတ်သမိုင်း... ဩစတြီးယားနိုင်ငံ၊ ဝက်လစ်များ... LDCs နိုင်ငံများစာရင်း... ဝက်လစ်များနှင့် လွတ်မြောက်ရေး...



ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်... ၂၇-၅-၂၀၁၉ ရက်နေ့ ကြေးမုံသတင်းစာ...

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်... ၅-၈-၂၀၁၉ ရက်နေ့ ကြေးမုံသတင်းစာ...

ဖခင်အမည်မှန်... ရန်ကင်းကင်းဒေသကြီး၊ ဝေရီးယား၊ အထက...

ဖခင်အမည်မှန်... ရန်ကင်းကင်းဒေသကြီး၊ ဝေရီးယား၊ အထက...

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ... ခုနကတစ်ပြည့်နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်...

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ... ခေပြည်တော်၊ လယ်ဝေးမြို့နယ်၊ လယ်ဝေး...

တစ်ချက်တည်းကျင်းဝင်... (ရန်ကင်းကင်းကင်းအသင်း၊ တည်းကန်း)...

ဖခင်အမည်မှန်... စက်မှုလက်ယာဦးစီးဌာန၊ အမှတ်...

ဖခင်အမည်မှန်... ဝေယျာဝတီမြို့၊ အထက (၂)၊ သတ္တမ...

ဖခင်အမည်မှန်... ဤမြို့နယ်၊ ငဝဗိုလ် (ဗမာ) ကျေးရွာ...

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ... ရန်ကင်းမြို့၊ မြောက်ပူလင်းမြို့နယ် (၁) ရပ်ကွက်...

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ... ရန်ကင်းမြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ နတ်ချောင်းရပ်ကွက်...

ရေယာဉ်ပိုင်ရှင်အမည်ပြောင်းလဲခြင်း... ရေကြောင်းပိုင်ဆိုင်ရေးဥပဒေမူကြမ်းပုဒ်မ ၃၁...

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ... အမှတ်(၅)၊ ၁၊ ၂၊ ၃၊ ၄၊ ၅၊ ၆၊ ၇၊ ၈၊ ၉၊ ၁၀၊ ၁၁၊ ၁၂၊ ၁၃၊ ၁၄၊ ၁၅၊ ၁၆၊ ၁၇၊ ၁၈၊ ၁၉၊ ၂၀၊ ၂၁၊ ၂၂၊ ၂၃၊ ၂၄၊ ၂၅၊ ၂၆၊ ၂၇၊ ၂၈၊ ၂၉၊ ၃၀၊ ၃၁၊ ၃၂၊ ၃၃၊ ၃၄၊ ၃၅၊ ၃၆၊ ၃၇၊ ၃၈၊ ၃၉၊ ၄၀၊ ၄၁၊ ၄၂၊ ၄၃၊ ၄၄၊ ၄၅၊ ၄၆၊ ၄၇၊ ၄၈၊ ၄၉၊ ၅၀...

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ... အမှတ်(၁)၊ ၁၊ ၂၊ ၃၊ ၄၊ ၅၊ ၆၊ ၇၊ ၈၊ ၉၊ ၁၀၊ ၁၁၊ ၁၂၊ ၁၃၊ ၁၄၊ ၁၅၊ ၁၆၊ ၁၇၊ ၁၈၊ ၁၉၊ ၂၀၊ ၂၁၊ ၂၂၊ ၂၃၊ ၂၄၊ ၂၅၊ ၂၆၊ ၂၇၊ ၂၈၊ ၂၉၊ ၃၀၊ ၃၁၊ ၃၂၊ ၃၃၊ ၃၄၊ ၃၅၊ ၃၆၊ ၃၇၊ ၃၈၊ ၃၉၊ ၄၀...

အများသိစေရန်အသိပေးကြော်ငြာခြင်း... ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ကျောက်တိုင်မြို့နယ်၊ ဖရိုမြို့၊ ရပ်ကွက်...

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ... အမှတ်(၁)၊ ၁၊ ၂၊ ၃၊ ၄၊ ၅၊ ၆၊ ၇၊ ၈၊ ၉၊ ၁၀၊ ၁၁၊ ၁၂၊ ၁၃၊ ၁၄၊ ၁၅၊ ၁၆၊ ၁၇၊ ၁၈၊ ၁၉၊ ၂၀၊ ၂၁၊ ၂၂၊ ၂၃၊ ၂၄၊ ၂၅၊ ၂၆၊ ၂၇၊ ၂၈၊ ၂၉၊ ၃၀...

ရေယာဉ်ပိုင်ရှင်အမည်ပြောင်းလဲခြင်း... ရေကြောင်းပိုင်ဆိုင်ရေးဥပဒေမူကြမ်းပုဒ်မ ၃၁...

အများသိစေရန်အသိပေးကြော်ငြာခြင်း... ပန်းတနင်္ဂနွေမြို့၊ ဘုရင့်နောင်မြို့၊ ကွက်သစ်၊ ရပ်ကွက်အမှတ်- ၂၊ ဦးပိုင်အမှတ်...

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ... မြောက်ပူလင်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၄၀၅ မြေကွက်အမှတ်...

ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်... ရန်ကင်းမြို့၊ အစောင့်ရပ်ကွက် (အရေပိုင်) မြို့နယ်၊ မြေတိုင်း...

ပေး၍မကုန်လှူ၍မခန်း ကေတိက ဝါဆိုသင်္ကန်း

“ကေတိကမူပိုင် စူပါကင်းတံဆိပ် ဝါဆိုသင်္ကန်းများ”

Table with 4 columns: Donor Name, Amount, Recipient Name, and Amount. Includes donors like 'ဦးကျော်စွာ' and 'ဦးကျော်စွာ'.

Table with 4 columns: Donor Name, Amount, Recipient Name, and Amount. Includes donors like 'ဦးကျော်စွာ' and 'ဦးကျော်စွာ'.

Advertisement for 'စုပေါင်းပေးအပ်' (Collective Donation) with contact information for 09-79988867 and 09-785013609.

Advertisement for Sukumvit Hospital Endoscopic Spine Surgery, featuring images of the hospital and a patient's back.

Advertisement for 'ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ' (Can Win Lottery) with details about a lottery draw.

Advertisement for 'ဒီကရီအတည်ပြုလုပ်ရန် အိမ်နဲ့မထုတ်သင့်ကြောင်း ထုချေစေရန်' (Legal notice regarding property).

Advertisement for 'ဖခင်အမည်မှန်' (Correct Father's Name) and 'ဖခင်အမည်မှန်' (Correct Father's Name).

Advertisement for 'ရေယာဉ်ပိုင်ရှင်အမည်ပြောင်းလဲခြင်း' (Change of Boat Owner Name).

Advertisement for 'ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ' (Can Win Lottery) with details about a lottery draw.

Advertisement for 'ခင် (အေဒေ) (၃/၃၄၀) မြေကွက်၏ တစ်ဝက်ဝယ်မည်' (Land purchase notice).

Large table with 4 columns: Donor Name, Amount, Recipient Name, and Amount. Includes donors like 'ဦးကျော်စွာ' and 'ဦးကျော်စွာ'.

Advertisement for 'မြေကွက်များ ဝယ်လိုသည်' (Land for sale) with contact information for 09-400940041 and 09-260664490.

ကြေးမုံ ယနေ့ ဖတ်စရာ

ကရင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ နေရပ်ပြန်တိုင်းရင်းသား ပြည်သူများနှင့် မိသားစုဝင်များအား ကြိုဆိုအားပေးခြင်းနှင့် ထောက်ပံ့ခြင်းများ ဆောင်ရွက်

စာမျက်နှာ >> ၇

ဆိုမာလီတွင် ဟိုတယ်တစ်လုံးကို စစ်သွေးကြွများ တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ၂၆ ဦး သေဆုံး၊ ၅၆ ဦး ဒဏ်ရာရ

စာမျက်နှာ >> ၁၂

အာသံပြည်နယ်၌ ရေကြီးရေလျှံမှုများကြောင့် လူခြောက်ဦး သေဆုံး၊ ၉၀၀၀၀၀ ခန့် ရေဘေးသင့်

စာမျက်နှာ >> ၁၃

ဝင်ဘယ်ဒန်တင်းနစ်ပြိုင်ပွဲ နောက်ဆုံးပိုလ်လုပွဲတွင် ရော်ဂျာဖက်ဒဲရားနဲ့ ဂျိုကိုပစ် တွေ့ဆုံနေ

စာမျက်နှာ >> ၁၈

မြစ်ကြီးနားမြို့၌ ရေဘေးသင့်ပြည်သူ တစ်သောင်းကျော်အတွက် ကယ်ဆယ်ရေးစခန်း ၂၆ ခု ဖွင့်လှစ်ထား



မြစ်ကြီးနား ဇူလိုင် ၁၃

ကရင်ပြည်နယ်အတွင်း မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ရောဝတီမြစ်ရေသည် ဇူလိုင် ၁၂ ရက်တွင် စိုးရိမ်ရေမှတ်ထိမြင့်တက်လာခဲ့သဖြင့် မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်များအတွင်းရှိလူနေအိမ်များသို့ ရေများဝင်ရောက်ခဲ့သဖြင့် အိမ်ထောင်စုပေါင်း ၂၀၃၅ စု၊ လူဦးရေ တစ်သောင်းကျော် ရေဘေးသင့်ခဲ့ပြီး ယာယီကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများတွင် ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်လျက်ရှိသည်။ စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၁ သို့ ၀



မကွေးနှင့် ရတနာပုံအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်နေစဉ်။

ရခိုင်နှင့် ရောဝတီအသင်း နိုင်ပွဲဆက် မကွေးနှင့် ရတနာပုံအသင်း သရေကျ

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၁၃

၂၀၁၉ ရာသီ MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ် (၁၆) ပထမနေ့ကို ယနေ့ ညနေပိုင်းက ကွင်းသုံးကွင်း၌ ကျင်းပရာ သုဝဏ္ဏကွင်း၌ မကွေးအသင်းနှင့် ရတနာပုံအသင်းတို့ တစ်ရိုးစီဖြင့် သရေကျခဲ့သည်။

ရတနာပုံအသင်း နိုင်ပွဲထပ်မံပျောက်ဆုံးခဲ့သောပွဲဖြစ်ပြီး မကွေးအသင်းသည် သရေကျခဲ့သော်လည်း တန်းဆင်းစန့်အန္တရာယ်မှလွတ်ရန် အဖိုးတန် သရေတစ်မှတ်ရယူနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ နှစ်သင်းစလုံး အမှတ်လိုနေသောကြောင့် တိုက်စစ်ဖွင့်ကစားသော်လည်း စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၁ သို့ *

မြန်မာ ယူ-၁၉ အမျိုးသမီးအသင်း စင်ကာပူလက်ရွေးစင်အသင်းကို ဂိုးပြတ်သွင်းယူ

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၁၃

မြန်မာ ယူ-၁၉ အမျိုးသမီးအသင်းနှင့် စင်ကာပူလက်ရွေးစင် အမျိုးသမီးအသင်းတို့၏ ခြေစစ်ပွဲကို ယနေ့ ညနေပိုင်းက ဗဟန်းမြက်ခင်းတွင်း၌ ကျင်းပရာ မြန်မာ ယူ-၁၉ အမျိုးသမီးအသင်းက စင်ကာပူလက်ရွေးစင် အမျိုးသမီးအသင်းကို ငါးဂိုး - ဂိုးမရှိ ဖြင့် အနိုင်ရသည်။

နည်းပြ ဒေါ်သက်သက်ဝင်း လက်ထက်တွင် ပုံစံကောင်းရနေသည့် မြန်မာ ယူ-၁၉ အမျိုးသမီးအသင်းသည် ခြေစစ်ပွဲအောင်မြင်အပြီး လေ့ကျင့်မှုရပ်နားထားသောကြောင့် လေ့ကျင့်ချိန်အနည်းငယ်သာရသေးသော်လည်း ပုံစံကောင်းပြသကာ အနိုင်ရခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ စင်ကာပူလက်ရွေးစင်အသင်းမှာမူ မြန်မာအသင်းကို အဘက်ဘက်မှ မယှဉ်နိုင်ဘဲ ဂိုးပြတ်အရေးနိမ့်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာ ယူ-၁၉ အမျိုးသမီးအသင်းသည် စန်းသော်သော်၊ လင်းမြင့်မိုရ်၊ ဆွေမာအောင်၊ ပုံပုံပြည့်မောင်၊ ဇွန်ယုယုဦး စသည့် ကစားသမားများဖြင့် ပွဲထွက်ခဲ့ပြီး နေမကောင်းသူများနှင့် ဒဏ်ရာရနေသူများရှိသော သည် ၁၆ မိနစ်တွင် ဂိုးစရခဲ့ပြီး မိုးမိုးသန်းက သွင်းယူခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ဂိုးရပြီး နောက်ပိုင်းတွင်လည်း မြန်မာ ယူ-၁၉ အမျိုးသမီးအသင်း စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၃ သို့ ◆



မြန်မာအသင်း တိုက်စစ်မှူး၊ စန်းသော်သော် စင်ကာပူဘက်သို့ ထိုးဖောက်နေစဉ်။

Advertisement for the Hyundai Grand i10. It features a large image of the silver car, the text 'GRAND i10 The grand new lingo', and a list of features including '1.25 MPI Gasoline Engine', '4-Speed AT', 'Engine Start / Stop Button', 'Multi Infotainment System', 'Rear Camera Display and Electric Chromic Mirror', and 'Big Trunk'. The price is listed as 'Special Price 224 Lakhs'. Contact information for various dealerships in Yangon and Mandalay is provided at the bottom.

(၇၂)နှစ်မြောက် အာဇာနည်နေ့အတွက်

မျိုးဆက်သစ်လူငယ်များ ရေးဖွဲ့သည့် ကဗျာများ



ကိုးဦးဇာနည်မမေ့ပြီ

မြန်မာပြည်မှာ ဖော်ကွန်းတည်
ကိုးဦးအာဇာနည်၊
ရဲစွမ်းညီညီ စိတ်ဓာတ်ထား
သက်စွန့်ပေးဆပ်သွား။

နယ်ချဲ့လက်ပါးရှန်းထွက်ရန်
ဖန်ဖန်အားထုတ်ကြ၊
ငွေစိတ် ထန်ထန်လျှော့မပေး
သူ့ကျွန်လွတ်မြောက်ရေး။

မသမာတေး လုပ်ကြံစည်
ဂဠုန်ဦးစောမည်၊
ငါတို့မြန်ပြည် သူရိန်မင်း
ကွယ်ပျောက်စောလေခြင်း။

ကျည်ဆန်ခွင်းလို့ စွန့်ခဲ့ရာ
ကြောလွင်ရှပ်ခန္ဓာ၊
ပိုလ်အောင်ဆန်းပါ ဦးဘဝင်း
သေပွဲတူပြိုင်ခင်း။

ငွေစိတ်ပြင်းတဲ့ ဦးဘခိုင်
ရဲရဲသွေးနီအိုင်၊
တစ်ပွင့်သဲခိုင်ခြွေခဲ့ရ
ဇာနည်သခင်မြ။

ထပ်ဆင့်မှတ်ကြ သီစေလို
ဒီးဒုတ်ဦးဘချို၊
ရင်ဝယ်ကိန်းခို မမေ့အပ်
ဆရာ ဦးရာဇော်။

ဇာတိသွေးမြတ် သတ္တိပြောင်
အတွင်းဝန် ဦးအုန်းမောင်၊
ပြည်ကျိုးရွှင်ဆောင်
သွေးစက်သွန်း
မိုင်းပွန်စစ်ထွန်း။

ဇာနည်တောက်ရွှန်း ပေးဆပ်ဖော်
ကိုထွေး တို့ရဲဘော်၊
သမိုင်းချိသော် ကမည်းထိုး
ဇူလိုင်တစ်ဆယ်ကိုး။

ဇာနည်အမျိုး မမေ့ပြီ
သည်းစိုင်မြဲခိုင်တည်၊
မခန်းမျက်ရည် ဖြိုင်ကာတိုး
ရွှေရင်စို့တဲ့မိုး။

အောင်လံမြေ နေရီမိုး

အာဇာနည်နေ့ တို့မမေ့

တစ်ကိုးလေးခွန် ဇူလိုင်မှာ
ပန်းကိုးပွင့်ကြွေရာ
စနေနေ့ခါ ဆယ်ကိုးရက်
မိုးဗွဲကွဲကျလျက်။

ကြမ္မာမေ့ပျက် ဆယ်နာရီ
မိုးကအံ့မှိုင်းသည်
ပြည်ထောင်စုအရေး စုကာဝေး
ခေါင်းဆောင်များဆွေးနွေး။

မနေးအမြန် သေနတ်သံ
ဒုန်းဒုန်းခိုင်းခိုင်းညံ
မိစ္ဆာခြွေရံ လူငန္ဓာ
သူတို့လုပ်ကြံသွား။

ယမ်းငွေများလည်း လွင့်တက်လာ
မိုးထက်အာကာမှာ
ကိုးဦးဇာနည် ပြည်ချစ်သား
အသက်ဆုံးလိုသွား။

ခံစားခဲ့ရ ပြည်သူတွေ
မျက်ရည်မိုးသို့ဆွေ
ကြောလွင်ရှပ်ပေ ကိုးပွင့်ပန်း
ဆယ်ကိုးဇူလိုင်လွမ်း။

မျှော်ရည်မှန်းလို့ တမ်းတကာ
လွမ်းရ အခါခါ
အာဇာနည်နေ့ ဘယ်မမေ့
အစဉ်ဦးညွတ်ပေ။
ကိုကျော်စွာ(ကျိုက်ပိ)

အာဇာနည်များနေ့ တို့မမေ့

ဇူလိုင်ဆယ်ကိုး ရောက်လို့လာ
လွမ်းမျက်ရည်တွေဖြာ။
ကိုးဦးဇာနည် ဆုံးရှုံးရ
နှမြောလွမ်းတသ။

သူ့ကျွန်ဘဝ လွတ်မြောက်အောင်
သွေးချင်းချစ်ညီနောင်။
ပိုလ်ချုပ်ခေါင်းဆောင် မြန်မာ့သွေး
ဖော်ဆောင်လွတ်လပ်ရေး။

ပန်းတိုင်မဝေး ရောက်တော့မည်
ကြောလွင်ခဲရသည်။
နှစ်ပေါင်းရှည်ကြာ တို့မမေ့
အာဇာနည်များနေ့။

ဇင်မင်းကို(စိန်ပန်းမြေ)

ဆယ်ကိုးဇူလိုင်

ဆယ်ကိုးဇူလိုင် မမေ့နိုင်
ကြေကွဲမျက်ရည်ဖြိုင်။
မခိုင်စိတ်ဝမ်း ကျွမ်းမြေမြေ
တို့...အာဇာနည်နေ့။

အစဉ်မမေ့ တမ်းတကာ
ဦးညွတ်အခါခါ။
မြန်မာပြည် လွတ်လပ်ရေး
သူတို့စွမ်းဆောင်ပေး။

အသက်သွေးချွေး အရင်းတည်
တွန်းလှန်ခဲ့ပါသည်။
အာဇာနည် ရဲဘော်များ
ငွေသတ္တိအပြည့်ထား။

တို့များအားလုံး လေးစားနေ
စံပြုထိုက်ပါပေ။

အများအကျိုးတွေ ထမ်းသယ်ပိုး
မြင့်မြတ်ဇာနည်မျိုး။
ထွန်းတောက်ကြယ်(ပခုက္ကူ)

ဆယ်ကိုးဇူလိုင်

ဆယ်ကိုးဇူလိုင် မမေ့နိုင်
စနေမိုးကဖြိုင်၊
မိုးနှင့်အပြိုင် ကြွကာကျ
မျက်ရည်မြေမှာ။

ပိုလ်အောင်ဆန်းက ဦးဆောင်သော်
ဦးဘဝင်းလည်း ခေါ်၊
ရဲဘော်ထွေးနှင့် ဦးရာဇော်
စွန့်လွှတ်စိတ်ထားမြတ်။

လွတ်လပ်ရေးတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်
မျိုးချစ်ဦးအုန်းမောင်၊
ရွှေဆောင်ကြိုးပမ်း သခင်မြ
နယ်ချဲ့ခြွင်းကြ။

မန်းဘခိုင်နဲ့ဦးဘချို
တမ်းတမျက်ရည်စို၊
ရန်စွယ်ကို အတူတူတွန်း
စော်ဘွားစစ်ထွန်း။

မျက်ရည်သွန်းကာ အလေးပြုသည်
ကိုးဦးအာဇာနည်၊
မျိုးချစ်ဇာနည် ပြည့်သည်ပန်း
လေးမြတ်စိတ်မှာတမ်း။

ခက်ဆစ်ချို(ရန်ကုန်)

ဆယ်ကိုးဇူလိုင် မမေ့နိုင်

ဆယ်ကိုးဇူလိုင် မမေ့နိုင်
လွမ်းရ ယခုတိုင်
မျက်ရည်မခိုင် ဖြိုင်ဖြိုင်ကျ
ဝမ်းနည်းလွန်းပေစွ။

ကျည်ပွင့်သံက မိုးယံပွေ
ယမ်းခိုးယမ်းငွေဝေ
ဂြိုဟ်မေ့ခဲ့ပေ စနေနေ့
ငါတို့ ဘယ်မမေ့။

အံ့မှိုင်းပါပေ မိုးရိပ်ဆင်
မိုးစက်ဗွဲဗွဲနှင့်
လမ်းမပေါ်တွင် ဟိုသည်ပြေး
ရင်တွင်းပူလောင်ဆွေး။

သွေးနီစုန်းလွမ်း ခန်းမလယ်
လဲကျ အသွယ်သွယ်
လုပ်ကြံရက်တယ် မိစ္ဆာများ
ကိုးဦးဇာနည်အား။

ရက်ကိုလစား အချိန်ကြာ
ငါတို့ မမေ့ပါ
ဦးညွတ်ကာနေ မျက်ရည်ဖြိုး
ဇူလိုင်တစ်ဆယ်ကိုး။
မြ၊မြ၊ဇုလွင်(ပညာရေး)

ဆယ်ကိုးဇူလိုင် မမေ့နိုင်

ဆယ်ကိုးဇူလိုင် မမေ့နိုင်
စွဲတည်ရင်မှာခိုင်
ပြည်လုံးညှိုးမှိုင်း ပူသောက
ဝမ်းနည်းမျက်ရည်ကျ။

ကိုယ်ကျိုးမငဲ့ ရွက်ဆောင်ညီ
ကိုးဦးကြယ်ပွင့် များဇာနည်
အသက်စတေးတည် ချစ်ခဲ့ကြ
သူတို့ကျေးဇူးအနန္တ။

မိစ္ဆာရန်က လွတ်ခဲ့ပြီ
ကိုယ်မြေကိုယ်ရေ ကိုယ်ကြွန်းတည်
သူတို့ခင်းသည် လမ်းကလေး
အေးအတူပူအမျှ လျှောက်ပါလေး။

ပြည်ထောင်သွေးချင်း ချစ်ခြင်းညီ
ဆုတောင်းမေတ္တာ ပို့ကိုယ်စီ
ကိုးဦးဇာနည် ဖခင်များ
လေးပြုဦးညွတ်ကြစို့လား။ ။

ဟိတ်းဦးဆည် (တန်ဆည်မြေ)

အာဇာနည် ကိုးဦး

တိုင်းရင်းသားများ တို့ပြည်ထောင်
နယ်ချဲ့လက်က လွတ်မြောက်အောင်၊
သတ္တိဓွဲဆောင် အစဉ်ကြိုးပမ်း
အဘိုးပိုလ်ချုပ် ဦးအောင်ဆန်း။

အံ့မခန်းဘိ စွမ်းဆောင်ရည်
ဦးဘဝင်းလည်း ပါဝင်ပေ၊
မွန်မြတ်စိတ်နေ ဖော်ဆောင်ပြ
ငြိမ်းချမ်းလိုတဲ့ သခင်မြ။

သူ့ကျွန်ဘဝ လွတ်စေလို
အဘိုးဒီးဒုတ် ဦးဘချို၊
မြင့်မြတ်စိတ်ကို ကြိုခိုင်လွန်း
ရှမ်းစော်ဘွားကြီး စစ်ထွန်း။

တိုင်ပြည်နှစ်မွန်း လွတ်ရေးဆောင်
အတွင်းဝန်ကြီး ဦးအုန်းမောင်၊
လက်တွဲကြံဆောင် အထူးမှတ်
ပညာရေးဝန် ဦးရာဇော်။

တည်ကြည်ဖြောင့်မတ် မန်းဘခိုင်
ကရင်သားကြီး ငွေမယိုင်၊
သစ္စာခိုင်ခိုင် အသက်ပေး
လေးစားမိရဲ့ ကိုထွေးလေး။

လွတ်လပ်ရေးရဲ့သမိုင်းမှာ
အသက်ပေးလို့ ကြိုးစားရှာ
ကိုယ်ကျိုးမပါ စွန့်လွှတ်သွား
ကိုးဦးဇာနည် သားကောင်းများ။ ။

ညီဟန်(ရွှေဆယ်သား)

လွမ်းရပါသည် အာဇာနည်

ကြယ်မြူကိုးပွင့် ကြောလွင်ရာ
အတွင်းဝန်ရုံးတော်မှာ။
မသမာသူ လူနည်းစု
ဆိုသွမ်း လုပ်ကြံမှု။
လူထုပေါင်းရဲ့မျက်ဝန်းလွှာ
မျက်ရည်မိုး လျှံကာ။
နှစ်တွေကြာလည်း သတိရ
ယနေ့ထိတိုင် မမေ့ကြ။

လွမ်းသမျှကို မှန်းရည်ရော်
ဦးညွတ်ကာ ပူဖော်။
ဥဩသံဆော် မြည်သံပြင်း
ဝမ်းနည်းတို့ရင်တွင်း။
တစ်ဆယ်ကိုးရက် လူငလိုင်
သွေးစက် မိုးနှင့်ပြိုင်။
အလံတိုင်ဝက် လွှင့်ထူထား
လွမ်းပွယ်နေ့စွဲများ။

ကောင်းမြတ်သူ(မြန်မာစာ)

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
ကျန်းမာရေးနှင့်အားကစားဝန်ကြီးဌာန
ကျန်းမာရေးလူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဦးစီးဌာန
ဆေးတက္ကသိုလ်(၁)၊ ရန်ကုန်

ဆေးပညာပါရဂူဘွဲ့သင်တန်းများအတွက် လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

Table with 3 columns: Exam Name, Subject, and Marks. Lists various medical and health-related courses such as Anatomy, Physiology, Biochemistry, etc., with their respective marks.

ဖခင်အမည်မှန်
လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ အထက(၈)
အငွေမတန်း(D)မှ မောင်ပြည့်စုံဖြိုး၏
ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးထွန်းထွန်းဝင်း
[၁၂/မဂဒ(နိုင်)၀၉၃၆၈၈] ဖြစ်ပါ
ကြောင်း။ ဦးထွန်းထွန်းဝင်း

ကိုဆောင်း ရွှေပေါက်ကံ
အပူပြုသစ်ပြောက်ပိုင်း၊ အရေပိုင်းပြေကွက်များ
ဝယ်ယူလိုပါသည်။ Ph:095044836

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ
ကျန်းမာရေးနှင့်အားကစားဝန်ကြီးဌာန
ကျန်းမာရေးလူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဦးစီးဌာန
ဆေးတက္ကသိုလ်-မန္တလေး

ဆေးပညာဒီပလိုမာနှင့် ဆေးပညာမဟာသိပ္ပံဘွဲ့လွန်သင်တန်းများအတွက် လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

Table with 3 columns: Exam Name, Subject, and Marks. Lists advanced medical courses such as Dip. Med. Sc (Clinical Pharmacology), M. Med. Sc (Anatomy), etc., with their respective marks.

မှူးယစ် ဆန့်ကျင် အောင်ပွဲဆင်

ဆေးတက္ကသိုလ်(၁)၊ ရန်ကုန်

ဆေးတက္ကသိုလ်-မန္တလေး

ဗိုလ်တထောင်ကျိုက်ဒေးအပ်ဆံတော်ဦးစေတီတော် ဝါတွင်းကာလ ဥပုသ်နေ့များတွင် တရားပွဲများ ကျင်းပသွားမည်

သဗ္ဗညုတ ရွှေဉာဏ်တော်ရှင် ဗုဒ္ဓရှင်တော်မြတ်ဘုရား၏ ဆံတော်စစ် ရတနာကိန်းဝပ်တော်မူရာ ဗိုလ်တထောင်ကျိုက်ဒေးအပ်ဆံတော်ဦးစေတီတော်မြတ်ကြီးတွင် ဝါတွင်းကာလဖြစ်သော (၁၃၈၁ ခုနှစ်၊ ဝါဆိုလပြည့်နေ့) ၁၆-၇-၂၀၁၉ ရက်မှ (သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့) ၁၃-၁၀-၂၀၁၉ ရက်အထိ အပတ်စဉ် ဥပုသ်နေ့များ၌ နံနက် ၁၀:၃၀ နာရီတွင် သီလပေးတရားတော်များကို ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်မှ ဆရာတော် အရှင်သူမြတ်များက လည်းကောင်း၊ မွန်းလွဲ ၁၂:၃၀ နာရီတွင် ဩဝါဒါစရိယဆရာတော်ကြီးများ၊ တိပိဋကဓရမ္မဘဏ္ဍာဂါရိက ဆရာတော်ကြီးများ၊ ဓမ္မကထိကဆရာတော်ကြီးများကလည်းကောင်း၊ ညနေ ၃ နာရီတွင် နိုင်ငံတော် သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့မှ ဆရာတော်ကြီးများကလည်းကောင်း တရားတော်များ ချီးမြှင့်ဟောကြားတော်မူမည် ဖြစ်ပါ၍ တရားဘာဝနာ ကြည်ညိုသဒ္ဓါတရားပွားများနိုင်ကြစေရန်၊ ကြွရောက်တရားနာယူကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

တရားဘာဝနာ လာရောက်ပွားများမည့် တရားနာသူတော်စင်များအား အာဟာရဒါနအဖြစ် နေ့စဉ် လူ(၁၀၀၀)စာ ကုသိုလ်ပြုလှူဒါန်းသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

ဂေါပကအဖွဲ့

ဗိုလ်တထောင်ကျိုက်ဒေးအပ်ဆံတော်ဦးစေတီတော်

ဝါတွင်းသုံးလတရားစခန်းပွဲ

ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)၊ အမှတ်(၁၃)ရပ်ကွက်၊ ရှင်ထွေးညိုလမ်း၊ မိုးကုတ်ဝိပဿနာအဖွဲ့ (၃၄၃) ရွှေမြို့ဓမ္မရိပ်သာကျောင်း၌ ဝါတွင်းသုံးလတရားစခန်းပွဲကို (၁၃၈၁ခုနှစ်၊ ဝါဆိုလပြည့်မှ သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့) ထိ ပြုလုပ်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသောကြောင့် တရားနာ တရားအားထုတ် ကြွရောက်နိုင်ကြောင်း နှိုးဆော်ဖိတ်ကြား အပ်ပါသည်။

အမှုဆောင်အဖွဲ့
မိုးကုတ်ဝိပဿနာအဖွဲ့ (၃၄၃)
ရွှေမြို့ဓမ္မရိပ်သာကျောင်း
၁၃/ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံအရှေ့ပိုင်း။
ဖုန်း-၀၉-၄၂၄၆၆၆၄၂၈

မဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာ၊ ဟိတေသီအဖွဲ့

နှစ်ပတ်လည်သင်းလုံးကျွတ်အစည်းအဝေးဖိတ်ကြားခြင်း

ဟိတေသီအဖွဲ့၏ (၅၃)နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်သင်းလုံးကျွတ်အစည်းအဝေးကို ဟိတေသီဓမ္မာရုံတော်ကြီး၌ (၁၃၈၁ ခုနှစ်၊ ဝါခေါင်လပြည့်ကျော် ၁၀ရက်) ၂၀၁၉-ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ ၂၅ ရက်၊ (တနင်္ဂနွေနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ အဖွဲ့ဝင်များ မပျက်မကွက် တက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

မှတ်ချက်။ ။ အကြံဉာဏ်စေးစားများ ပေးပို့လိုပါက ၁၇-၈-၂၀၁၉ ရက်၊ (စနေနေ့) နောက်ဆုံး ထားပြီး ဟိတေသီအဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူးထံ စာဖြင့်ရေးသား ပေးပို့တင်သွင်းရမည်ဖြစ်ပါသည်။ (အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးချင်းထံသို့ သီးခြားဖိတ်စာမပို့ပါ)

ဟိတေသီအဖွဲ့
မဟာစည်သာသနာ့ရိပ်သာ
ဖုန်း ၀၁-၅၅၅၅၇၇၂

ထာဝရကုသိုလ် ရယူဖို့ သစ်ပင်စိုက်ပျိုး ထိန်းသိမ်းဖို့

City College Yangon **BTEC PEARSON** **ရန်ကုန်မှာတက်ရင်း သုံးနှစ်ခွဲအတွင်း UK Degree ရယူနိုင်မည့် အခွင့်အရေး**



Enroll Now! July Intake
Next Intakes
► September - October
► December - January

အဆောင်နှင့် FERRY ကိစ္စများကို ကူညီစီစဉ်ပေးပါမည်။

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း မအောင်မြင်သေးသော်လည်း UK Degree ရယူနိုင်မည့် အထူးအခွင့် အရေး

📍 Diamond Condo, Tower (A), 1st Floor, Hledan, Pyay Road, Yangon. facebook.com/citycollegeyangon ☎ 09 450 634 402~3~4

NAING Group

နှစ်ပေါင်း(၃၀)ကျော် ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံတို့ဖြင့်

လူကြီးမင်းတို့၏အဆောက်အဦးများအား

PAE စနစ်ဖြင့် အရည်အသွေးအကောင်းဆုံး

စိတ်တိုင်းကျဆောက်လုပ်ပေးလျက်ရှိပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်ပိုမို

09 5039105
09 977122021
09 799993103
09 964206704
09 965418911
09 965419109
09 977122007

<p>ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း</p> <p>ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ် (တောင်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ စက်မှုဇုန်အပိုင်း (၂)၊ ကျန်စစ်သား စက်မှုဇုန်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၄၃/၁)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၃+၁၄)၊ ဧရိယာ အကျယ်အဝန်း (၅.၆၆၇)ဧကရှိသောမြေနှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးကို ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးစုဝေ၁၂/ကတန(ဧည့်)၀၀၀၀၀၇၂ထံမှ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည်သူရှိပါက နိုင်ငံ့လုံခြုံရေးအထောက်အထား စာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။</p> <p style="text-align: center;">လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဧရိယာလင်း LL.B.L.L.M အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၂၅၃၇၄)</p> <p>အမှတ်(၇၀)၊ သုန္ဒရလမ်း၊ သုမင်္ဂလာအိမ်ရာ၊ သာယံကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း ၀၉-၂၅၆၄၂၀၇၇၇</p>	<p>ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ</p> <p>ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ် (၅)ရပ်ကွက်၊ မြကန့်သာအိမ်ရာ၊ ဧရေ(၄)လမ်း၊ တိုက် အမှတ်(၃၄)၊ အခန်းအမှတ် (၃၀၃)၊ (၅)ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံအဖြစ် ၄-လွှာ (တတိယထပ်)၊ ဧရိယာ (၃၀၀၀၀.၂၀၀)မီတာ ရှိ ရေ/ဖိစုံ တိုက်ခန်းတစ်ခန်းအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို တရားဝင်လက်ရှိပိုင်ဆိုင်သူ ဦးစိုးထွန်း [၁၂/ကမရ (နိုင်)၀၁၅၉၇၂]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖို့ငွေ တစ်စိတ် တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာချက်ပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံ နိုင်ငံ့လုံခြုံရေး စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ် ရက်ပြည့်မြောက်၍ ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ပြီးပြတ်သည် အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။</p> <p style="text-align: center;">လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရဦးဝင်းမြိုးသိန်း အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၁၁၂၇) ဖုန်း ၀၉-၅၀၀၀၀၄၄၅၊ ၀၉-၂၅၂၅၈၀၄၀၀ တိုက် (၃၀-ဘီ)၊ အခန်း(စီ-၅)၊ ယောမင်းကြီးလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။</p>	<p>အမည်ပြောင်း</p> <p>မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ (၁၂၆) လမ်းအမှတ်(၁၅)နေအိမ် ဦးဂျီအိမ်၏ သမီးဆီဖီ ယာမာရီယား အား မေမေနိုင်အောင် [၁၂/မဝထ(နိုင်) ၀၉၄၀၄၈]ဖြစ်ပါသည်။</p> <p style="text-align: center;">မေမေနိုင်အောင်</p> <p>အမြန်လိုသည်</p> <p>ပေါက်ဈေးပေးငှားမည်</p> <p>ဗဟန်း၊ ကမာရွတ် (လုံးချင်းအသစ်)၊ ၈ လပိုင်းတက်မည်။ (လမ်းအမှတ်) မိုင်ရှင် လူကြီးမင်းများ၏အခြားမြို့နယ်ရှိ (ရန်ကင်း၊ ဗဟန်းဦးစားပေးမည်။) ကွန်ဒို၊ တိုက်ခန်း များအတွက်လည်း တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ် နိုင်ပါသည်။</p> <p style="text-align: right;">ဆက်သွယ်ရန် +959 428996688</p>	<p>ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း</p> <p>ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်-သာဓကန်စက်မှုဇုန်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၅၁)၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၅+၅၈)၊ ဧရိယာအကျယ် အဝန်း(၅.၆၄၃)ဧက ရှိသောမြေနှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးကို ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးဝင်းမြင့် [၁၂/လမတ(နိုင်)၀၁၀၉၉၂]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဖြစ်သူက ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက် မည်သူရှိပါက နိုင်ငံ့လုံခြုံရေးအထောက်အထား စာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာ ပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက် မည်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။</p> <p style="text-align: center;">လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဧရိယာလင်း LL.B.L.L.M အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၂၅၃၇၄)</p> <p>အမှတ်(၇၀)၊ သုန္ဒရလမ်း၊ သုမင်္ဂလာအိမ်ရာ၊ သာယံကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၂၅၆၄၂၀၇၇၇</p>
---	--	---	---

